
Zápis z 6. zasedání rady programu Progres Q07   

„Centrum pro studium středověku“ 
6. června 2018, hlavní budova FF UK, 9.00–10.30 

 

Přítomni: prof. Jan Čermák (koordinátor); prof. Hana Pátková; prof. Martin Nejedlý; doc. Lucie 

Doležalová; doc. Daniel Boušek; dr. Martin Bažil; dr. Tomáš Klír; Mgr. Barbora Kosíková 

(tajemnice). 

 

Omluveni: prof. Lenka Bobková, doc. Michaela Ottová; dr. Jiří Starý 

Neomluveni: prof. David Eben 

  

Program:  

 

1. Zahájení setkání koordinátorem. 

 

2. Sdělení koordinátora a doc. Lucie Doležalové o potvrzené výši rozpočtu na rok 2018 a jeho 

dosavadním čerpání: 

a) oproti minulému roku je citelně nižší bonifikace za internacionalizaci; 

 b) z loňska se převádí 314.000,- Kč; 

c) stipendijní fond z SVV disponuje s 410.000,- Kč, které byly z velké části vyčerpány 

v 1. kole vnitřní soutěže (zbývá ca 43.000,- Kč); 

d) aktuálně zbývá dost prostředků na financování všech projektů přihlášených do 2. kola 

vnitřní soutěže a také na financování žadatelů o místa postdoků. 

 

3. Koordinátor navrhl navýšit odměnu pro tajemnici Progresu  Q07, Mgr. Barboru Kosíkovou: 

– členové rady návrh jednomyslně schválili. 

 

4. Upozornění koordinátora pro členy rady: 

a) hlášení kandidátů na afiliaci k progresu je možné a vítané i v průběhu roku; 

b) informace o medievistických kurzech je možné zasílat a vkládat na web CSS. 

 

5. Hodnocení uchazečů a projektů přihlášených do soutěže o místo postdoka: 

a) své stanovisko sdělily mailem prof. Lenka Bobková a doc. Michaela Ottová; 

b) členové rady se dohodli, aby byla příště specifikována povaha publikačního výstupu 

uchazečů o místo postdoka – preferovány budou monografie založené na dizertaci; 

c) uchazeči byli hodnoceni podle kvality projektu, slíbeného publikačního výstupu, 

potenciálu vypracovat a podat grantový projekt za FF UK a také aktuálních pracovních 

závazků; 

d) na místo s polovičním úvazkem byli vybráni 2 uchazeči, z nichž jeden podmínečně 

(je třeba specifikovat připravovaný grantový projekt); 

e) dalším dvěma uchazečům bude nabídnuto místo se čtvrtinovým úvazkem; 

f) koordinátor a příslušní členové rady osloví vedoucí zainteresovaných základních 

součástí. 

 

6. Hodnocení 2. kola vnitřní soutěže. 

a) Rada se usnesla, že v příštích kolech soutěže nebude možné soutěžit o odměny za 

přípravu odborných textů, ale pouze o náklady spojené s činnostmi, které k nim vedou 

(konference, překlad atd.). b) Rada odsouhlasila projekty přihlášené do vnitřní soutěže 

Progresu Q 07 s tímto doporučením: 



o  projekt dr. Hlávkové (Nahrávka skladeb Johannesa Tourouta): požadovaná 

částka 20tis. Kč bude proplacena za pronájem kostela a nahrávací techniky, nikoliv za 

honoráře interpretů.  

  

c) Další schůze Rady Progresu bude svolána v listopadu t. r. Plánované body jednání: 

o   setkání s letošními postdoky nad jejich vědeckými výsledky 

o   finanční bilance, vyúčtování „hřiven“ (případný převod prostředků do dalšího 

roku) 

o   obměna Rady Progresu 

o   jiné nastavení podmínek odměn za publikace (odměna za již publikované) 

o   příprava soutěže o postdoktorskou pozici v rámci Progresu Q07 na rok 2019  

  

d) Členům Progresu bude s předstihem připomenut termín vyúčtování finančních 

prostředků. 

 

 

Zapsali: dr. Tomáš Klír; Mgr. Barbora Kosíková 

 

Za správnost: prof. Jan Čermák 


